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تیـــم ملـــی در یک بـــازی انتقادآمیز دیگر برابر قرقیزســـتان، ضعیف ترین 
حریفـــش در مرحلـــه گروهـــی انتخابی جام جهانی به ســـختی و با یک 
بـــرد ناپلئونـــی بـــه برتری رســـید تا نگرانی ها نســـبت به آینـــده این تیم با 
توجـــه بـــه شـــرایطی کـــه دارد افزایش پیـــدا کرده و تا حـــدودی وضعیت 
ک شـــود. این در حالی اســـت که  گردانش خطرنا برای قلعه نویی و شـــا
یادی کار را برای تیم ملی در این  چمن ورزشـــگاه فولادشـــهر نیز تا حد ز
ل چراغپور اعتقاد دارد  دیدار سخت کرد. این در شرایطی است که جلا
هرچقدر هم زمین چمن روی کیفیت ارائه شده تاثیرگذار باشد اما نباید 
پارامترهـــای غیرمرتبـــط بـــا چمن را هم روی نحوه بازی و نتیجه ای که به 
دســـت آمد، نادیده گرفت. در خصوص این دیدار و اتفاقات پیرامون 
، کارشـــناس فوتبال انجام دادیم  آن گفت و گویی متفاوت را با چراغپور

که متن آن را در ادامه می خوانید.

قصـــد داریـــم دربـــاره دیـــدار ایران و قرقیزســـتان صحبت کنیم. اما ابتـــدا بحث را از 
زمین چمن زشـــت و آبروبر فولادشـــهر یعنی ورزشـــگاهی که این دیدار در آن برگزار 

شد آغاز کنیم.
قبل از اینکه به صورت جزئی وارد بحث امکانات و تجهیزات بشویم باید به 
صورت کلی به این نکته اشاره کنیم که یکی از مواردی که از لحاظ تکنیکی 
یکنـــان اثـــر می گـــذارد، چمن اســـت. یعنی وقتـــی درباره  ی شـــخصیت باز رو
کادمی  فوتبـــال صحبـــت می کنند می گوینـــد زمین هایی که بچه هـــای یک آ
ی آنها داشـــته و به همین  در آن پـــرورش پیـــدا می کننـــد تاثیرات دراز مدتی رو
« را برای فوتبال پایه درنظر گرفته اند و  یشـــه های ســـبز خاطر اســـت که واژه »ر
یج اعتماد  گر خراب باشد به تدر یشه فوتبال چمن است. چمن ا این یعنی ر
به نفس خود را از دســـت می دهید. اولین آســـیبش هم این اســـت که پاس ها 
دقیق به مقصد نمی رســـد. این در حالی اســـت که در رشـــته ای مانند گلف 
ما با شـــاهکار مهندســـی چمن مواجه هســـتیم. در فوتبال هم وقتی شما پاس 
تاچ که با ضربه ای کوچک یا احساسی همراه است را می دهید، چنین پاسی 
گر چنین پاســـی دو بار گیر کند یا دیر برســـد،  وابســـته به چمن اســـت. یعنی ا

مدافع رسیده و آن را قطع می کند. 

البته به مراتب نیز شاهد قطع شدن های پاس ها از سوی هر دو تیم بودیم.
بله، یکی دیگر از آســـیب های چمن به همین برمی گردد که قطع شـــدن پاس 
یاد می شود؛ چون شدت توپ در مسیر گرفته شده و گیر می کند. یادم  در آن ز
می آید در سالیان دور در یک بازی پله شوتی زد که توپ از ورزشگاه و از پشت 
ســـاعت به بیرون رفت اما بعدا که با او صحبت کردند گفت چمن بلند بود. 
درواقع همه این مصائب و مشکلات به چمنی مربوط می شود که بحث درباره 

تیم ملی و دیدار پنجشنبه شب را از آن آغاز کردیم.

می تـــوان این طـــور نتیجـــه گرفت که فوتبـــال ضعیفی که تیم ملی برابر قرقیزســـتان 
ارائه کرد ارتباط مستقیمی دارد به کیفیت افتضاح زمین چمن بازی؟

، نمی تـــوان چنین چیزی را مطـــرح کرد. اتفاقاتی که در  خیـــر
ارتبـــاط بـــا چمن بد زمیـــن می افتد همین هایی 

بـــود کـــه درباره اش صحبـــت کردیم 
اما مســـائل دیگری هم حتما 

هســـتند کـــه کیفیت و 

ی تیـــم ملی را تحت الشـــعاع قرار می دهـــد از جمله اینکـــه اول، آیا  نحـــوه بـــاز
ی  ی اشـــتباه در چیدمـــان هم تاثیـــر دارد؟ دوم، آیا چمن بد، رو چمـــن بـــد، رو
ی اعمال می شود هم تاثیر دارد؟ سوم، آیا چمن بد،  سیستم غلطی که بر باز
بر تعویض های بیش از حد و اشتباه هم تاثیر دارد؟ در وهله بعدی آیا چمن 
ی شـــما ســـه بار سیســـتم تیم را عوض کنید  در ذهن  بد، در اینکه در طول باز
یکنان تاثیر دارد؟ و ســـوالاتی از این دســـت که آیا به خاطر چمن بد، تیم  باز
ملی چنین نمایشـــی را ارائه می دهد؟ پس چمن بد، تاثیراتش همین اســـت 
ی پاس و مســـیر پاس و مســـائلی که عنوان شـــد تاثیر می گذارد نه ســـایر  که رو

. کتیکی دیگر مسائل تا

با این حساب اگر بخواهید اشکالات تاکتیکی تیم ملی را بشکافید به چه نکات 
برجسته ای می توانید اشاره کنید؟

اولین اشکالی که تیم ملی داشت و دیده شد این بود که در بازی با قرقیزستان 
آنجایی که باید موتور ساختن بازی در میانه میدان باشد، خودش مصرف کننده 
بود! از سوی دیگر سه مهاجم را در زمین گذاشته بودیم؛ قایدی، آزمون و طارمی. 

ممکن اســـت که یک نفر به من بگوید که چه کســـی قرار اســـت این ســـه نفر را 
یکن میانه ما خودشـــان مصرف کننده اند چطور بقیه  تغذیه کند؟ وقتی ســـه باز
را تغذیه می کنند؟ قلی زاده به کسی پاس می دهد وقتی خودش مصرف کننده 
اســـت؟ یـــا قدوس تا جوهر توپ را نگیرد به کســـی پـــاس می دهد؟ نورافکن هم 
اساســـا پاســـور نیست و زمانی که توپ را می گیرد خودش آن را مصرف می کند. 
یکن به  دیدیـــد که شـــوتش کجاها می رفـــت. البته گل مان هم با شـــوت این باز
دســـت آمد اما او هم مصرف کننده اســـت. پس وقتی نگرش چیدمان اشـــتباه 
اســـت باید هم شـــاهد چنین نمایشی باشـــیم. فکر می کردند سیستم تیم ملی 
3-3-4 اســـت اما در زمین شـــاهد سیســـتم 4-6 بودیم! در تمام صحنه ها در 
یکن تیم ملی حضور داشـــتند. این درحالی اســـت که تجمع  جلوی زمین 6 باز
بیش از حد یک گونه دفاع برای حریف است؛ کما اینکه دیدید چقدر توپ های 
خودمان به خودمان برخورد کرد؟! یا پاس هایمان را خودمان قطع کردیم؟ چون 
در جلوی زمین 6 نفر بودیم و تراکم داشـــتیم. سیســـتمی که برای بازی تعریف 
 ، کرده بودند 3-3-4 بود اما آیا هافبک های ما پاسور و تغذیه کننده بودند؟ خیر

بلکه خودشان مصرف کننده بودند!

برای دومین بازی پیاپی شاهد آن هستیم که در ورزشگاه های داخلی علیه سرمربی 
تیم ملی شعار »حیا کن رها کن« سر می دهند. در این خصوص چه صحبتی دارید؟ 

به نظر می رسد قلعه نویی دیگر از حمایت اکثریت هواداران برخوردار نباشد.
در ایـــن خصـــوص بـــه یک شـــاخه دیگـــر فوتبال اشـــاره می کنم و آن هـــم ابعاد 
گر 10 سال پیش نیست. آنها  گر امروز ما دیگر تماشا اجتماعی آن است. تماشا
جام ملت های اروپا را تماشا می کنند و لحظه به لحظه تمامی فوتبال های در 
گر امروز ما با یک دریبل نمایشی یک متری  جریان را می بینند. در نتیجه تماشا
گر ما تعریفش از دریبل، از پاس  دیگر نمی گوید عجب دریبلی بود. امروز تماشا
از شوت و کار تیمی و استراتژی، سیستم و پرس مشخص است و از همه چیز 
گر ناراضی به خانه  دیگر تعریف دارد و وقتی تیم ملی این چیزها را ندارد تماشا
مـــی رود. بـــا یک قدر  از فوتبال، با ســـنت فوتبال یـــا با من بمیرم و تو بمیری دیگر 
گر راضی به خانه نمی رود. درواقع بینش و دانش تماشاچیان فوتبال امروز  تماشا

دیگر آن دانش و بینش 10 سال گذشته نیست.

به عنوان آخرین ســـوال؛ بازی با امارات در مقدماتی جام جهانی را که سه شـــنبه 
شب برگزار می شود، چطور می بینید؟

یم؛ ان شاءالله به خیر بگذرد! خیلی بازی سختی در پیش دار

جلال چراغپور در گفت وگو با »فرهیختگان«: مقابل امارات بازی سختی در پیش داریم

سیستم و تعویض های غلط تیم ملی ربطی به خرابی چمن ندارد
 وقتی تماشاگر در تیم ملی چیزی نمی بیند ناراضی به خانه می رود               چه کسی قرار بود 3 مهاجم تیم ملی را تغذیه کند؟

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفرمژدهی
خبرنگار

قیمت مهاجم سابق میلان با کمک واسطه ها بالا رفت

گهان گران شد پرسپولیس و مهاجمی که نا
باشگاه پرسپولیس این روزها به دنبال تکمیل لیست خود است و تا روز 
بیست ویک شهریورماه جاری مهلت دارد تا هرگونه تغییری در لیست 
آســـیایی خود ایجاد کند. در روزهای اخیر صحبت درمورد پیوســـتن 
امبایه  نیانگ و آرون بوپندزا به پرسپولیس مطرح شده است. در این بین 
رسانه های مصری از انتقال بوپندزا به تیم الزمالک خبر داده اند که البته 
هنوز رسمی نشده است. اما نیانگ، مهاجم سابق باشگاه میلان بیش 
از یک ماهی می شود که به دنبال تیم جدید است. درمورد نیانگ گفته 
می شود که او تقریبا یک ماه پیش با مبلغ یک میلیون و 200 هزار دلار به 
باشگاه پرسپولیس و چند باشگاه ایرانی دیگر پیشنهاد شده بود که در 
حال حاضر قیمت او برای سرخپوش شدن نزدیک به دو میلیون دلار 
عنوان شده است. گویا واسطه های ایرانی نزدیک به گاریدو که تخصص 
زیادی در بالابردن قیمت بازیکنان خارجی مدنظر سرمربی اسپانیایی 
دارند بعد از مندیت گرفتن از این بازیکن رقم او را حسابی بالا برده اند. 
اینکه بازیکنی در عرض یک ماه بدون بازی کردن در تیمی قیمتش از 
یک میلیون و200 هزار دلار به دو و نیم میلیون دلار می رسد در نوع خودش 
عجیب اســـت. به هر حال اگر پرســـپولیس در روزهای آتی با مهاجم 

دیگری غیر از نفرات نامبرده به توافق رسید خیلی تعجب نباید کرد. 

بی توجهی سازمان لیگ به نامه قرمزها

پرسپولیس قید مهری را زد؟
در روزهای اخیر برخی ایجنت ها تلاش زیادی کردند تا سعید مهری را 
جانشین سینا اسدبیگی کنند که این بازیکن حاضر به جدایی نشد. 
این در شرایطی است که خود گاریدو در این زمینه سعی کرده دخالت 
مستقیم نکند. اما پرسپولیس اگر موفق شود نام اوستون اورونوف را به 
سهمیه زیر 25 سال خود اضافه کند آن وقت مشکلی برای جذب مهری 
یا هر بازیکن ایرانی نخواهد داشت. در این زمینه این باشگاه همچنان 
منتظر موافقت ســـازمان لیگ اســـت. بیش از یک هفته است باشگاه 
پرسپولیس به سازمان لیگ نامه زده و تاکید داشته چون یک باشگاه 
لیگ برتری )باشگاه نساجی( نام بازیکن 23 ساله خود را که سال پیش 
در لیست بزرگسالان بوده در لیست زیر 25 سال این فصلش رد کرده، 
این سازمان موظف است این رویه را درمورد تمامی باشگاه ها از جمله 
پرســـپولیس در نظر بگیرد. تا دیروز ســـازمان لیگ هیچ واکنشی به این 
نامه باشگاه پرسپولیس از خود نشان نداده بود و این در حالی است که 
این تیم به عنوان یکی از نمایندگان کشورمان در لیگ نخبگان باید تا روز 

بیست ویکم شهریور لیست آسیایی خود را تکمیل کند. 

شاگردان نکونام این هفته بازی می کنند

استقلال و یک مسابقه دیگر تا آسیا
تیم فوتبال استقلال دوشنبه هفته آینده 26 شهریور از هفته اول لیگ 
قهرمانان الیت در دیداری حساس در تهران به مصاف الغرافه قطر خواهد 
رفت. این در حالی است که الغرافه که از دیدار پلی آف به مرحله گروهی 
لیگ الیت رسید در حالی در نخستین دیدار با استقلال رو در رو خواهد 
یاد این مسابقه در شهر قدس برگزار خواهد  شد که به احتمال بسیار ز
شد. بر همین اساس نیز استقلالی ها در ادامه برنامه های خود برای دیدار 
مقابل الغرافه به احتمال زیاد یک دیدار تدارکاتی دیگر را در برنامه خود 
قرار داده که براساس آن آبی پوشان در یکی از روزهای وسط هفته جاری 
یـــک دیـــدار تدارکاتی دیگر را با یکی دیگر از تیم های دســـته اولی برگزار 
خواهند کرد. شـــاگردان نکونام عصر پنجشـــنبه در دیداری دوستانه با 
گل های مهرداد محمدی و محمدحسین اسلامی، شهرداری بندرعباس 
را در دیداری تدارکاتی شکست داده بودند. استقلالی ها در آخرین دیدار 
خود در لیگ برتر مقابل استقلال خوزستان شکست خوردند. این در 
شـــرایطی اســـت که دیدار هفته چهارم این تیم  برابر مس رفســـنجان به 

تعویق افتاده و قرار است 19 آبان برگزار شود. 

اخبار کوتاه

عملکرد یکی دو سال اخیر تیم چادرملو در لیگ یک نوید وضعیت بهتری 
ی و این تیم آن طور که انتظار می رفت  در لیگ برتر را می داد اما سعید اخبار
ظاهر نشـــده و توقعات را برآورده نکردند. آنها هیچ بردی به دســـت نیاوردند 
و با یک امتیاز قعرنشـــین اند. عملکرد چادرملو وقتی بیشـــتر مورد انتقاد قرار 
ی  می گیرد که دیگر تیم صعود کننده به لیگ برتر یعنی خیبر خرم آباد از سه باز
اخیر چهار امتیاز کسب کرده و در رده هفتم جدول رده بندی قرار دارد. تیم 
چادرملو که حالا در رده پانزدهم جدول رده بندی جا خوش کرده بدترین خط 
یافت هفت  دفاعی سه هفته اخیر را به خود اختصاص داده است.  آنها با در
ی  گل ضعیف ترین خط دفاعی لیگ تا به این لحظه هســـتند. ســـعید اخبار
سرمربی تیم تازه صعودکرده چادرملو در گفت وگو با »فرهیختگان« ضعف های 
تیمش را پذیرفت و گفت: »تیم ما با توجه به زمانی که برای شـــروع مســـابقات 
یکنان حفظ  ی را آغاز کرد. حدود 50 درصد باز اعلام کردند کمی دیر آماده ساز
شدند. هرچند نفراتی از همین تعداد مصدوم بوده یا عمل جراحی داشتند. 
خارجی ها که دیرتر از سایرین به ما ملحق شدند و تعدادی از آنها 10 روز قبل 
از شـــروع مســـابقات و تعدادی حتی با آغاز مســـابقات به تیم ما پیوستند. در 
نتیجه ســـه هفته ابتدایی به لحاظ نتیجه گیری عملکرد خوبی نداشـــتیم اما 
برای ادامه مســـابقات آماده ایم. تیم چادرملو فصل گذشـــته نیز شـــروع خوبی 

نداشت اما در ادامه به لیگ برتر صعود کرد.«

کاریازدستمانبرنمیآید
تیم چادرملو نه تنها فصل گذشته به لیگ برتر صعود کرد بلکه یک فصل قبل 
نیز شـــانس لیگ برتری شـــدن داشت. از این رو شاید خیلی ها فکر نمی کردند 
با شـــروع مســـابقات لیگ برتر این تیم قعرنشین شده و نتواند به پیروزی برسد؛ 
موضوعی که بسیاری از هواداران چادرملو نگران آن بوده و می ترسند تیم شان 
به باختن عادت کند. با این حال هر تیمی که تازه به لیگ برتر صعود می کند 
با چالش ها و مشکلات جدید روبه رو می شود. آنها با وجود اینکه تلاش کردند 
یکنان مورد نیاز خـــود را جذب کرده و  در فصـــل نقـــل و انتقـــالات تابســـتانی باز
حتی چند خارجی به خدمت بگیرند اما مشـــکلات خاص خود را داشـــتند. 
اخباری در این مورد به ما گفت: »خیلی وقت ها ما مشـــکلات مان را می دانیم 
اما کاری از دست مان بر نمی آید. باید با این شرایط کنار بیاییم. این طور نبوده 
تی اقدامی نکرده باشیم بلکه مجبور بودیم  که ما با علم به وجود چنین مشکلا
یکنی که مجبور بود  شـــرایط را تا زمان بهتر شـــدن اوضاع تحمل کنیم؛ مثل باز
عمل جراحی انجام دهد و ما باید تا پایان دوره درمان غیبتش را تحمل کنیم. 
یکنانی بود که به واسطه 12 گل و 12 پاس گلی که  رضا محمودآبادی یکی از باز

فصل گذشته داد روی او حساب ویژه ای کرده بودیم اما مصدومیتی قدیمی 
داشت که قبل از شروع لیگ برتر جراحی کرد. این موضوع را می دانستم اما 

یکن  کاری از دستم بر نمی آمد جز اینکه صبر کنم دوران نقاهت این باز
تمام شـــود. یک ســـری مشکلات به مرور زمان برطرف می شود. ما هنوز 

امیدوار هستیم؛ چراکه با گذشت سه هفته هرچند از نظر امتیازگیری 
عملکرد خوبی نداشتیم اما خوب بازی کردیم. شک ندارم در ادامه 

اتفاقات بهتری رخ داده و نتایجی درخور شأن مردم یزد می گیریم.«

بیتفاوتینسبتبهبدبینها
ثبت دو باخت و تنها یک مساوی باعث شد تا چادرملو فقط 

با یک امتیاز در جایگاه پانزدهم جدول قرار بگیرد. همین موضوع بسیاری از 
علاقه مندان به فوتبال را نســـبت به آنها بدبین کرده و حتی در برخی محافل 
عنوان می شود که شاید چادرملو نامزد سقوط به لیگ پایین تر باشد و بار دیگر به 
گردانش نتوانند  لیگ یک برگردد. این تصور بدبینانه است اما اگر اخباری و شا
ذهنیت برنده را به خود برگردانده و از رقابت های پیش رو استفاده کنند بردن 
برای شـــان ســـخت خواهد شد. سرمربی تیم چادرملو در این مورد نظر جالبی 
دارد: »بدبینی دیگران برای من مهم نیست. سال گذشته هم وقتی کار را شروع 
یادی داشتیم که اغلب به نحوه تیم بستن من ایراد می گرفتند  کردیم منتقدان ز
و عملکرد ابتدایی مان را به شدت نقد می کردند، اما ما مسیر خودمان را رفتیم 
و موفق شدیم. در فصل جدید همسانی خوبی بین مدیریت و کادر فنی وجود 
دارد. مسیرمان را ادامه می دهیم و بدبینی بقیه یا حتی خوشبینی آنها برای ما 
اهمیتی ندارد. نمی توانیم آینده را پیش بینی کنیم اما مطمئنم وقتی این تیم در 
لیگ برتر جا بیفتد اتفاقات خوبی رخ می دهد.« وی ادامه داد: »در سه بازی 
ابتدای فصل میهمان بودیم. بعد از 20 ســـال تیمی برای حضور در مســـابقات 
یم و می دانم شروع خوبی نداشتیم و انتظارات را برآورده نکردیم  لیگ برتر دار
یادی  اما در ادامه خوب می شویم. این تعطیلات تا اینجای کار به ما کمک ز
کرده است. در ادامه نیز سعی می کنیم با برگزاری چند بازی تدارکاتی به نقاط 
ضعـــف تیـــم پی ببریم و مشـــکلات مان را برطرف کنیـــم. البته این تعطیلات 

نه فقط برای ما بلکه برای سایر رقبا نیز مفید بود.« 

 اشتباهاتداوری
کنـــون را ببینند اما  شـــاید همـــه فقـــط یک امتیاز چادرملـــو از ابتدای فصل تا
ی نیز اشـــتباه هایی رخ داد که شـــیرازه  واقعیت این اســـت که به لحاظ داور
ی آنها تاثیر  یخت. این اشتباه ها شاید در شکست یا تساو این تیم را به هم ر
مستقیم نداشت اما به لحاظ روحی تاثیرگذار بود برای تیمی که تازه لیگ برتر 
یافت  ی در این مورد گفت: »سه گل اولی که تیمم در را تجربه می کرد. اخبار

ی بود. برای دیگران چـــه اهمیتی دارد که من این  کـــرده بـــه دلیل اشـــتباه داور
مشـــکلات را تحمل کردم. ما هم اعتراض کردیم و هم رســـما برای رســـیدگی 
به این مســـائل نامه زدیم اما کجا به این مســـائل رســـیدگی شد؟ نه مستندات 
ی را از ما گرفتند. به همین دلیل اســـت که  ما را خواســـتند و نه حتی فیلم باز
می گویم اظهارنظرها هیچ فایده ای ندارد. در فوتبال گروهی علاقه مند هست 
به عنوان عموم مردم و گروهی علاقه مند خاص مثل خبرنگارها و رسانه ها که 
شـــاید نســـبت به مسائل و مشکلات ما اشـــراف داشته باشند اما عموم مردم 
اظهارنظرهای اینچنینی ما را بهانه تصور می کنند. تیمی که تازه لیگ برتری 
ی در  یکنانـــش بـــه هم رســـیدند وقتی با اشـــتباه داور شـــده و 10 روز اســـت باز
اولین دقایق لیگ برتر گل اول را می خورد دچار مشکل می شود. با این حال 
ی ها گل  مـــا تـــلاش کردیـــم از بحران های اینچنینی خارج شـــده و در همه باز
یخت . امیدوارم تیم   زدیم اما همین اشـــتباه ها انســـجام تیمی ما را به هم می ر
کتیکی بهتر شـــود و از هفته چهارم مســـابقات  ما در ادامه به لحاظ بدنی و تا
یکنان تیم ما جوان هستند و فضای لیگ برتر برای شان  بهتری را ببینیم . باز
تازگـــی دارد. فصـــل گذشـــته نیـــز ما تا هفته دهم با اینکـــه در بالای جدول قرار 
داشتیم اما به صدر جدول نرسیدیم به نظر من یک تیم یک دفعه اوج می گیرد.«

وی ادامه داد: »چیزی که من در سه هفته ابتدایی لیگ برتر دیدم تفاوت فنی 
بین رقبا نیست بلکه مربوط به مسائل خارج از مستطیل سبز است. دو بازی 
در زمیـــن نقـــش جهـــان و انزلی بازی کردیم که واقعا بد بود؛ چراکه چمن این دو 
ورزشـــگاه حتی قابلیت راه رفتن و قدم زدن را هم نداشـــت. در کنار مشـــکلات 
سخت افزاری، داوری و نظارت روی مسابقات نیز در حد انتظار نبود. من فکر 
می کردم لیگ برتر از این جهت حداقل بهتر از لیگ یک است اما متوجه شدم 
که موضوعات نه از نظر سخت افزاری نه داوری و نه نظارت در سطح لیگ برتر 
نیستند. چیزی که وجود دارد این است که یک تیم در سه هفته VAR داشته و 
یک تیم نداشته است. چنین روندی شائبه ایجاد می کند. یک تیم در سه زمین 
خوب بازی می کند و یک تیم دیگر باید آواره باشد. من عدالت را به شخصه در 
این سه هفته ندیدم. اگر این عدالت همگانی بود هیچ کس اعتراضی نداشت.«

چادرملوبهخانهبرگشت
ی ورزشگاه ها ایرادهای مختلفی  پس از آنکه مســـئولان ســـتاد استانداردساز
به ورزشگاه شهید نصیری یزد گرفتند مسئولان اجرایی و ورزشی استان برای 
برطرف کردن همه این موارد دست به کار شده و ظاهرا 95 درصد مشکلات 
ی با  را برطرف کردند و فقط چند ایراد جزئی باقی مانده که آنها نیز تا روز باز
نساجی برطرف خواهد شد از این رو به نظر می رسد چادرملو پس از سه هفته 
ی می کند و  خانه به دوشـــی از هفته چهارم در ورزشـــگاه شهیدنصیری یزد باز
گردانش خواهد بود. این مربی در بخش  ی و شـــا این خبر خوبی برای اخبار
پایانـــی اظهاراتـــش بـــه »فرهیختگان« گفت: »با زمین هایی که من از لیگ برتر 
ی نکردن در شـــهر یزد ظلم بزرگی به تیم  دیـــدم و از تیـــم مـــا میزبانی کردند باز
چادرملوست . البته می دانم که مجوز صادر شده و در هفته چهارم در ورزشگاه 
شـــهید نصیری میزبان رقیب هســـتیم. میزبانی در یزد در نتایج ما خیلی موثر 
گران ما هم به داور اجازه نمی دهد که با بی دقتی سوت  اســـت. فشـــار تماشـــا
ی و موفقیت تلاش  یکنـــان  انگیزه خواهد داد تا برای پیـــروز بزنـــد و هـــم به باز
یلی من که بسیار تکنیکی است و عملکرد خوبی  یکن برز بیشتری کنند. باز
در تمرینات داشت در زمین ورزشگاه انزلی نمی توانست خواسته های فنی 
ی زمین بیاید. از طرفی  که زمین اجازه نمی داد توپ رو را اجـــرا کنـــد؛ چرا
رقبای ما هم که می دانستند از این زمین خراب چطور استفاده کنند، 
بهتر از ما عمل کردند. با این حال من به تیمم خوشـــبینم و از شـــما 

می خواهم چادرملو را از هفته چهارم به بعد ببینید.«

سرمربی چادرملو در گفت وگو با »فرهیختگان«: نظر دیگران مهم نیست ما راه خودمان را می رویم

بازی نکردن در شهر یزد ظلم بزرگی است
 امکانات سخت افزاری، داوری و نظارت در لیگ برتر فرقی با لیگ یک ندارد            چادرملو را از هفته چهارم به بعد ببینید


